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Aloite henkilöliikenteen edistämiseksi Hyvinkää – Hanko radalla   

 

 

Hyvinkää-Hanko rata saa sähköt. Tässä vaiheessa olisi radanvarsikuntien syytä selvittää mahdollinen  

henkilöliikennöinti radalla. Olisi hyvä, että Nurmijärvikin olisi rataverkossa henkilöliikenteen osalta.  

Uudenmaan poikittaisliikenne on tunnetusti vajavaista. Radan henkilöliikennöinti edistäisi   

huomattavasti poikittaisliikennettä Uudellamaalla ja antaisi työmatkaliikenteeseen lisäpalvelua.   

Liikennöintiä voitaisiin hoitaa, joko VR:n toimesta ostopalveluna. Toinen vaihtoehto olisi kuntien   

yhteistyö, joka vuokraisi kalustoa eri toimijoilta. Henkilöliikenteellä saataisiin radan sähköistyksestä  

kaikki hyöty irti. Nyt tavaraliikenteen osalta on jo yksityinen toimija VR:n lisäksi (Operail) kyseisellä  

radalla. Väyläviraston mukaan radan sähköistys ja tasoristeykset valmistuvat 2024 mennessä.   
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